
15.10.2009 Sandtjønnlia og Omegn Velforening 

 
Innkalling til ekstraordinært medlemsmøte 

 
Styret kaller med dette inn til ekstraordinært medlemsmøte i velforeningen. 
Bakgrunn for dette er etablering av Felle løypelag. 
 
Arbeidet med dette ble satt i gang etter siste årsmøte, etter at styret v/Kristian 
Bay, fikk mandat til å se på muligheten for etablere et løypelag sammen med 
tilstøtende hyttefelt, Felle idrettslag, samt grunneiere og næringsinteresser. 
Tidshorisonten for dette var i løpet av et år. 
 
To forhold gjør at det nå er aktuelt å bringe spørsmålet om å delta i etablering 
av løypelag inn for et medlemsmøte allerede nå.:  
1. Arbeidet er kommet så langt at det krever beslutninger fra respektive 
velforeninger.  
2. Usikkerheten for løypenettet kommende vinter gjør det nødvendig å 
fremskynde prosessen. 

 
Møtetidspunkt:  07.11.09 – kl.16:00 
Møtested        :  Felle grendehus 
 
Agenda: 
 
1. Godkjenning av innkalling og agenda. 
2. Forslag fra styret om deltakelse i Felle løypelag (se vedlegg 1). 
3. Bevilgning av driftsmidler til løypelaget, kr. 108.000,-   ihht. løypelagets 

budsjett for sesongen 2009/2010 (vedlegg 2). 
Midlene er pt. tilgjengelig på velforeningens konto. 

4. Økning av medlemskontingenten fra kr. 300,- til kr. 1.100,- pr. medlem. 
Dette må gjøres for å sikre videre drift av løypelaget for sesongen 
2010/2011. Økningen gjøres gjeldende fom. neste år. 
De økte midlene (kr. 800,- pr medlem) avsettes i budsjettet for 2010 som 
driftstilskudd for Felle løypelag. 

 
 
 

På vegne av styret:  Erik Wefring 
    Styrets leder      

    (sign)   
 
 
Vedlegg 1:  Felle løypelag 
Vedlegg 2:  BudsjettforslagII   
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